
 

   
 

 

Dagsorden og referat for møde i Fællesbestyrelsen 

4. marts 2025. Personalestuen i Starup kl. 17.00-19.00 

Mødedeltagere:  

Mette, Lykke, Stine, Michaela, Johnny, Carsten, Kristian, Egon, Henriette, Walther, Mette Q 

og Martin 

Fraværende: Lars 

 

 
1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Nyt fra ledelsen  
(10 min. - orientering) 

MA har deltaget i forældremøde i børnehaven vedr. 
rullende skolestart. Det var et konstruktivt møde 
med gode input. Der var fra forældrene et ønske 
om, at hele forældregruppen i børnehaven var 
blevet involveret mere i beslutningen om rullende 
skolestart. 
Der var et ønske om, at forældrene kendte planen 
for, hvad der kommer til at ske på nuværende 
tidspunkt.  
 
Arbejdstilsynet har været på uanmeldt besøg i 
børnehaven. Der var ingen anmærkninger. 
 
Der har været en opsigelse på Agerbæk Skole, et par 
sygemeldinger og nogle arbejdsskader den sidste tid, 
hvilket har medført sygdom. 
 
Lars er tilbage igen – endnu ikke på fuld tid. 
 

3. Nyt fra børnehaven  
(10 min.) 

God opbakning fra forældrene til forældremødet. Et godt 
møde med god dialog mellem forældrene. 
 
En opsigelse i børnehaven fra 1.marts.  
 
Det er nu vedtaget, at der skal bygges et skur til 
barnevogne.  
 
Læsevenner. Børnehaven har besøg af 3. og 4.klasses 
elever et par gange om ugen. Både store og små er glade 
for besøgene. 
 

4. Lukket punkt  



 
 

 
  

5.  Økonomi 
(10 min) 
 

Varde Kommune er ved at implementere et nyt 
økonomisystem. MA orienterer om afdelingernes 
økonomi. 
Agerbæk Skole kommer ud af 2024 med et underskud, 
dette løses bl.a. ved at: 

- der i forbindelse med en igangværende opsigelse 
på Agerbæk skole ikke genansættes en ny lærer 

- deri forbindelse med en opsigelse på Starup 
Skole omplaceres en lærer fra Agerbæk Skole til 
Starup Skole med virkning fra 1. august 2025 

- En større del af skolepædagogernes ansættelse 
flyttes fra skoledelen og ind i fritidsdelen 

 
Børnehaven i Starup har over en periode opbygget et 
underskud, dette er nu bragt til standsning. Det 
forventes, at vi i forbindelse med den nye normering  i 
form af flere vuggestuepladser får råderum til over tid at 
nedbringe underskuddet.  

6.  Kvalitetsprogram for folkeskolen 
(45 min) 

Orientering om nye krav, muligheder og 
frisættelsesmuligheder ind i folkeskolen. 
Bilag fra KL. 
 
For bestyrelsen gælder det, at de skal deltage i 
skoleudviklingssamtalen, hvilket startede i Varde 
Kommune sidste år. 
 
Frihed til lokalt at træffe beslutning om fx: 

- Kortere skoledage 
- Indførelse af karakterer i 6. og 7.kl. 

 
De store forandringer peger ind i udskolingen. 

- Juniormesterlære. Et tilbud til alle elever 
- Lokalt valgfag i 7.-8. eller 8.-9.klasse 
- Erhvervspraktik for alle elever 

 
Bestyrelsen beder ledelsen om at udarbejde et forslag, 
som skal fremlægges på det kommende møde i 
bestyrelsen. 
 

7. Lektieprincip 
Drøftelse af om lektiepolitikken 
fungerer i praksis 
(45 min) 

Punktet udskydes. 

8. Evt.   

 

 


